
Zápis z porady osadního výboru obce Nedvědice ze dne 29.1.2020 

 

Přítomni: Gabriela Procházková, Aleš Novák, Rostislav Novotný- Hanzal  

Host: Pavel Lintner – místostarosta města Soběslav 

 

Body: 

1) Jednací řád- se členy OS byl tento bod projednán. Shodli jsme se na tom, že dosavadní forma 

zápisů, kterou teď používáme je dostačující a proto není jednací řád a jeho zavedení třeba. 

 

2) Participativní rozpočet – místostarosta nás informoval o významu a využití. Členové se shodli na 

tom, že dosavadní řešení a předkládání požadavků funguje, a proto o zavedení nemáme zájem. 

 

3) Plán investic pro rok 2020 – místostarosta nás seznámil s plánem investic pro rok 2020. Prioritou 

pro občany Nedvědic je určitě výstavba víceúčelového hřiště a jeho celková realizace v tomto 

roce. Pan Lintner nás informoval o i pravděpodobné změně plánu investic a navýšení částky u 

hřiště tak, aby celá realizace proběhla letos a ostatní investice i tak zůstaly. 

 

4) Oprava střechy na staré klubovně- při demontáži krytiny na budově školy se ponechala krytina, 

která je možná na výměnu použít.  Bylo přislíbeno zařadit toto do investic 2020 a střechu opravit 

z rozpočtu města vybranou zhotovitelskou firmou. 

 

5) Kontejnery – členové OV opět upozornili na nutnost zvýšení kapacity a přesun kontejnerů na 

tříděný odpad (uvedeno v zápisu z 8.4.2019) 

 

6) Oprava vstupních dveří do budovy staré školy – přislíbena výměna 

 

7) Oprava vrat – svářečské práce (na pozemek u staré školy)- dohodnout a oslovit zhotovitele a 

opravu provést 

 

8) Oprava komunikací – v případě oprav komunikací členové OV navrhli použít na opravy asfaltový 

beton než penetrační nátěr a raději takto opravit menší rozsah, ale kvalitněji. 

 

 

 

Zapsala: Gabriela Procházková 


